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Abstract (en)
[origin: US2021155328A1] A training mask for the training of the respiratory muscles and/or snorkeling mask with improved air routing of the inhaled
and/or exhaled air consisting of a half mask (8) sealingly closing the mouth and nose area, wherein an air-conducting channel connector (15, 40)
with hollow profile is arranged in front of the half mask (8), via which connector at least the inhaled air can be introduced frontally in the half mask (8)
via an approximately central inflow opening (22).

Abstract (de)
Trainingsmaske für das Training der Atemmuskulatur und/oder Schnorchelmaske mit verbesserter Luftführung der Ein- und Ausatemluft bestehend
aus einer abdichtend den Mund- und Nasenbereich verschliessenden Halbmaske (8), wobei vorder Halbmaske (8) ein luftführender, hohlprofilierter
Kanalverbinder (15, 40) angeordnet ist, über den mindestens die Einatemluft frontal über eine etwa mittige Einströmöffnung (22) in die Halbmaske
(8) einführbar ist.
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